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Statutární město Ostrava 
městský obvod Ostrava-Jih 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 4. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu konaného dne 15.06.2023 
 

 

Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: M. Bednář 

Přítomno: 44 

Omluveni: 1 

Neomluveni: 0 

Zahájení: 13:00 hod. 

Přestávka: 14:50  – 15:10 hod. 

Ukončení: 17:20 hod. 

Zapisovatel: R. Štroblíková 

 
 
Přehled písemností předložených přímo na jednání: 
 
22. Stanovisko k odejmutí pozemků v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Středoškolská 

 
 

M. Bednář – zahájil 4. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Jih. 

 

M. Bednář  
- z jednání omluvil Z. Hűbnera, konstatoval, že zastupitelstvo je usnášení schopné, I. Klímová 

oznámila odchod po projednání 3. bodu. 

- upozornil na pořizování on-line přenosu a audiovizuálního záznamu, který bude upraven 

v souladu s nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 (GDPR), zákonem 

č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů a bude zveřejněn na webových stránkách 

obvodu a následně také na kanále You Tube. 
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Materiál č. 0 OPVO/ZMOb/0004/23 

Schválení programu  

M. Bednář  

- předložil ke schválení program, jehož návrh, společně s podkladovými materiály, byl 

ve stanoveném termínu vložen do úložiště, tj. materiály č. 1 až č. 21.  

1. Bezpečnost a kriminalita v městském obvodu Ostrava-Jih za rok 2022 

2. Petice proti sloučení ZŠ Kosmonautů 13 a ZŠ Kosmonautů 15 

3. Sloučení organizací Základní škola a mateřská škola Ostrava-Zábřeh, Kosmonautů 13, 

příspěvková organizace a Základní škola a mateřská škola Ostrava-Zábřeh, 

Kosmonautů 15, příspěvková organizace 

4 Program na poskytování peněžních prostředků z rozpočtu statutárního města Ostravy, 

městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2024 

5. Zavedení systému Corrency provozovatele CorCo Systems a.s. k podpoře obyvatel 

městského obvodu Ostrava-Jih 

6. Hromadný odpis pohledávek 

7. Uzavření dodatků ke kupním smlouvám k nemovitým věcem v k. ú. Zábřeh nad Odrou, 

ul. Pavlovova a Plzeňská 

8. Žádost o sjednání dodatku ke Smlouvě o úvěru s reg. č. 1449/20-120 uzavřené s 

UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, a.s. na předfinancování dotačních 

projektů pro městský obvod Ostrava-Jih 

9. Návrh závěrečného účtu městského obvodu Ostrava-Jih za rok 2022 

10. Návrh na schválení účetní závěrky MOb Ostrava-Jih za rok 2022 

11. Návrh na rozdělení volných zdrojů u základního běžného účtu městského obvodu 

Ostrava-Jih a rozpočtových opatření č. 2Z/2023 rozpočtu městského obvodu Ostrava-

Jih na rok 2023 

12. Návrh rozpočtových opatření č. 3Z/2023 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na 

rok 2023, včetně aktualizace střednědobého výhledu rozpočtu na léta 2024-2026 

13. Změna hodnoty předaného nemovitého majetku příspěvkovým organizacím, jejichž 

zřizovatelem je statutární město Ostrava, městský obvod Ostrava-Jih 

14. Nabytí nemovité věci - pozemku v k. ú. Dubina u Ostravy, ul. Horní x Fr. Formana 

15. Stanovisko k záměru prodeje částí pozemků v k. ú. Hrabůvka, ul. Šponarova 

16. Stanovisko k záměru prodeje části pozemku v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Staňkova 

– aktualizace 

17. Stanovisko k záměru prodeje části pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Dolní 

18. Stanovisko k záměru prodeje části pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Klegova 

19. Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbě v k. ú. 

Zábřeh nad Odrou 

20. Stanovisko k záměru prodeje pozemku v k.ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Dolní 

21. Stanovisko k záměru prodeje částí pozemku v k.ú. Hrabůvka, ul. Na Fojtství 
 

- informoval, že na stůl obdrželi zastupitelé materiál č. 22 - Stanovisko k odejmutí pozemků 

v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Středoškolská, který navrhuje zařadit do programu, dále zápis 

finančního výboru, novou přílohu č. 1 k materiálu č. 2 Petice proti sloučení ZŠ Kosmonautů 

13 a ZŠ Kosmonautů 15 (návrh odpovědi), nový návrh usnesení a důvodové zprávy 

k materiálu č. 3 Sloučení organizací Základní škola a mateřská škola Ostrava-Zábřeh, 

Kosmonautů 13, příspěvková organizace a Základní škola a mateřská škola Ostrava-



Strana 3/13 
 

Zábřeh, Kosmonautů 15, příspěvková organizace (změny jsou vyznačeny červeně, původní 

měněné texty jsou přeškrtnuty) 

- od 15:00 hodin je do programu zařazen bod „Dotazy, připomínky a podněty občanů“ 

(diskuse občanů k dalším tématům mimo program zasedání). 

M. Bednář – další návrhy na doplnění a úpravu programu nebyly podány.  

Hlasování o upraveném návrhu programu: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0051/ZMOb-JIH/2226/4 

 
 

M. Bednář  
- upozornil na jednání dle jednacího řádu zastupitelstva, konkrétně časovou úpravu 

při diskusích, 

- žádný ze členů zastupitelstva neučinil před zahájením zasedání zastupitelstva oznámení 

o osobním zájmu ve smyslu zákona o střetu zájmů. 

 

Materiál č. 0 OPVO/ZMOb/0005/23 

Určení ověřovatelů  

M. Bednář – navrhl pro 4. zasedání zastupitelstva jako ověřovatele zápisu A. Žídka 

a J. Tichánka. 

Oba nominovaní souhlasili. Jiný návrh nebyl podán. 

Hlasování o navržených ověřovatelích: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0052/ZMOb-JIH/2226/4 

 
 

M. Bednář – ověřovateli minulého zasedání zastupitelstva ze dne 16.03.2023 byli 

H. Štanglerová a P. Pražák. Zápis podepsali bez výhrad a tento byl následně uložen v listinné 

podobě na odboru podpory volených orgánů, referátu organizačním a dále v elektronické 

podobě zveřejněn na webových stránkách městského obvodu. Námitky či připomínky k zápisu 

nebyly, tímto se zápis považuje za schválený.  

 

M. Bednář – vyhotovením zápisu pověřil R. Štroblíkovou, usnesení spolu s ním podepíše 

místostarostka M. Langrová.

M. Bednář – požádal místopředsedu finančního výboru o podání zprávy o projednání materiálů 

ve výboru. 

J. Zajíc – finanční výbor projednal všechny body, doporučil zastupitelstvu všechny materiály 

dle návrhu. 
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Materiál č. 1 OSK/ZMOb/0006/23 

Bezpečnost a kriminalita v městském obvodu Ostrava-Jih za rok 2022 

M. Bednář – přivítal přítomné zástupce policie, za MPO – Pavla Honzeka, vedoucího oblasti 

Ostrava-Jih, za PČR – npor. Ing. Milana Kaloče, npor. Mgr. Jána Lehotského, 

npor. Mgr. Svatopluka Bogdu. 

G. Macečková – zřízení mapy nalezených injekčních stříkaček (dotaz na MPO), vznik 

a následné rozdělení okrsků z historického pohledu, zvážení jiného přerozdělení, preventivní 

programy (kurzy sebeobrany, moderní zabezpečovací systémy aj., dotaz na PČR). 

P. Honczek – informace k preventivní činnosti + konkrétní činnosti, myšlenka mapy je 

zajímavá, pokusí se posunout dál, zpětně bude tazatelku informovat na mail. 

J. Lehotský, M. Kaloč – informace k historickému dělení okrsků, průběžně vyhodnocováno 

(dojezdové časy, logistika, zatíženost trestnou činností aj.), informace k preventivní činnosti 

policie. 

J. Tichánek, J. Lehotský – nehodovost (zpráva o dopravě), doprava je vyhrazena dopravnímu 

inspektorátu, který následně spolupracuje s úřady. 

B. Žáček (občan), S. Bogda, R. Ivan, H. Štanglerová – bezpečnostní situace ubytovna 

na ul. Hulvácká (hluk, nemožnost využívání okolních zahrad, házení kamenů, CD na zahrady 

aj.) konání schůzek k prevenci, pochůzková činnost, její četnost, kamerový systém, rozsah 

jednání policie, prošetřování stížností a informací od hlídky obsluhující kamerový systém, 

proběhnuvší jednání stran ubytoven s ministrem (digitalizace dávek v roce 2024), snaha o 

napravení stávajícího stavu vedením MOb. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 44, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0053/ZMOb-JIH/2226/4 

 
M. Bednář – vyhlášení 5 min. přestávky – restartování systému. 

 

Materiál č. 2 OPR/ZMOb/0003/23 

Petice proti sloučení ZŠ Kosmonautů 13 a ZŠ Kosmonautů 15 

R. Ivan – prezentace směřující k materiálu č. 2 a č. 3 – shrnující informace ke sloučení škol. 

A. Žídek – informace z jednání školské komise (doporučující stanovisko ke sloučení), schůzky 

se zástupci rodičů a zaměstnanců, obavy se sloučení rodičů a učitelů z K13, stávajícímu řediteli 

končí mandát (možná změna ve vedení školy), v odpovědi chybělo: zachování třídních 

kolektivů, zachování školního vzdělávacího plánu ZŠ K13, zachování co nejvyššího počtu 

pedagogických pracovníků, bylo zapracováno, poděkování za jednání s odborovou organizací 

školy. 
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M. Malcharová – SPD jednalo se zástupci K13, výuka Hejného metody/klasická metoda 

výuky, přiklání se k přínosu sloučení škol. 

R. Ivan – pokud nebylo v textu, ale bylo dohodnuto na schůzkách, bude mnou dohlédnuto, 

aby bylo dodrženo. 

J. Sochupová (občan) - příspěvek za rodiče žáků K13, poděkování za prezentaci a představení 

dat, která vedou ke sloučení škol, tyto prozatím rodičům chyběla, kritéria rodičů pro výběr 

školy, spolupráce tripartity (dítě, rodič, učitel), žádost o zpracování zprávy o vyhodnocení 

procesu sloučení cca 1 rok (pozitiva/negativa). 

R. Ivan, A. Žídek, M. Malcharová, I. Klímová, S. Kožušníková (občan) – reakce na podněty 

občanky, každá škola má něco dobrého, to by mělo být zachováno, předseda školské komise si 

bere za své, aby vyhodnocení sloučení proběhlo, obohacení školy K15 o rodinný přístup 

k výuce, čerpání dotačních prostředků školami. 

M. Bednář – nová verze odpovědi. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0054/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 3 OSK/ZMOb/0003/23 

Sloučení organizací Základní škola a mateřská škola Ostrava-Zábřeh, Kosmonautů 13, 
příspěvková organizace a Základní škola a mateřská škola Ostrava-Zábřeh, Kosmonautů 15, 
příspěvková organizace 

M. Bednář – na stolech nové znění usnesení a důvodové zprávy, opravy mají pouze 

češtinářský, formální a zpřesňující charakter. 

M. Kalabza (občan), M. Bednář, R. Ivan, I. Klímová, A. Žídek – o slučování se hovoří již 

dlouho, vznik tříd 2. kategorie, diskuse k sloučení probíhaly, fáze slučování (zkušební režim, 

zjišťování potřeb, návrhů), vhodnost slučování škol k 01.01. nebo k 01.09., vnímání slučování 

škol dětmi, uveden příklad školy Horymírova rok 2022, podepisování petice dětmi/zákonnými 

zástupci. 

 
M. Bednář – vyhlášení 20 min. přestávky.  

 

0E. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

Z. Skalka (občan) – otázka řešení kontejnerů na použitý olej (lehké, převracejí se, poté vytéká 

olej), úklid olejových skvrn prostřednictvím technických služeb. 

M. Bednář – kontejnery vyřeší s OZO Ostrava, čištění přes odbor dopravy a komunálních 

služeb a technické služby. 



Strana 6/13 
 

M. Benko (občan) – podnět k organizaci KZOJ – snížení úrovně, vysoké ceny, vybrat nového 

ředitele tak, aby dal nový směr, nabídka pomoci důchodců v obvodu na drobné práce (nátěry 

zábradlí, sekání trávy, aj.). 

M. Bednář – vypsáno výběrové řízení na ředitele KZOJ, ředitel technických služeb bude 

o nabídce pomoci informován. 

P. Polášková – poskytované služby KZOJ se zvedly, jsou na vysoké úrovni i ve srovnání 

s obdobnými organizacemi jinde, zdůvodnění navyšování cen. 

V. Rudel, O. Šimík, M. Bednář, B. Riger – stav komunikací v obvodu (ul. U Haldy, zastávka 

Kostel x Edison, Kosmonautů), přístřešky zastávek, rampa z ul. Místecké na ul. Moravská, 

opravy dle priorit a návazností. 

 

Pokračování projednávání Materiálu č. 3 OSK/ZMOb/0003/23 

P. Bérešová (občan), M. Jakš (občan), P. Bednařík (občan) – informace k podepisování 

petice, aktivity školy K13 mimo dotační tituly, nedůvěra k zachování kvality na úkor kvantity 

a kvalitně vybavených družin, skladba žáků.  

M. Bednář – přihláška do diskuse od P. Dvorského, není občan Ostravy, návrh na hlasování 

o umožnění vystoupení občana na zasedání, návrh usnesení: souhlasí s udělením slova 

účastníkovi zasedání dle čl. 7, odst. (11) Jednacího řádu Zastupitelstva městského obvodu 

Ostrava-Jih 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0055/ZMOb-JIH/2226/4 

P. Dvorský – pohled učitele, vždy jde v 1. řadě o děti, připravit je na další život, školské 

subjekty spolu soutěží, ne soupeří, po čase zhodnocení prokazatelných výsledků. 

R. Ivan – poděkování za přístup. 

D. Hrabovská – členka školské komise, akceptuje obavy zaměstnanců K13, zkušenost 

ze sloučení škol Klegova x Lukášové v min. volebním období, široká nabídka vzdělávání 

pro všechny děti. 

A. Žídek, M. Bednář – důležitý je kvalitní výběr ředitele a jeho zástupců, na obou školách 

kvalitní lidé, sloučení zvládnou. 

M. Bednář – nová verze usnesení a důvodové zprávy. 

Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0056/ZMOb-JIH/2226/4 
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Materiál č. 4 OSK/ZMOb/0005/23 

Program na poskytování peněžních prostředků z rozpočtu statutárního města Ostravy, 
městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2024 

P. Polášková – poděkování komisím za přípravu, dále za konání seminářů k žádostem o dotaci, 

podnět na zaslání informace minulým žadatelům, že je opět program vypsán. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0057/ZMOb-JIH/2226/4 

 
I. Klímová – opustila jednací místnost.  

 

Materiál č. 5 OPR/ZMOb/0002/23 

Zavedení systému Corrency provozovatele CorCo Systems a.s. k podpoře obyvatel městského 
obvodu Ostrava-Jih 

M. Bednář – vyčlenění finančních prostředků v příštím roce na podporu občanů s trvalým 

pobytem v MOb Ostrava-Jih (služby KZOJ od 16 let), 1 ze 2 projektů, 2. bude na podporu 

sportování, kultury pro děti, systém zjednoduší agendu (kultura/sport). 

P. Polášková – kvitují nové nápady, mají problém se systémem (neprošlo komisemi/výbory), 

z materiálu vypadl sport, chyběla diskuse k podpoře lokálního podnikání, hlášení 

protikorupčního jednání, práce s daty, chybí analýza, co přinese v krátkodobém a dlouhodobém 

horizontu.  

M. Bednář – pracujeme dlouhou dobu, uvedení kultury a ne sportu ve smlouvě, financování, 

hledáme možnosti, jak zvýhodňovat občany s trvalým pobytem v obvodu. 

F. Novák (zástupce CorCo Sytems a.s.) – společnost certifikována, protikorupční jednání 

se ze zákona hlásí PČR, proto není uvedeno ve smlouvě, informace o práci s daty občanů. 

G. Macečková – lépe cílit podporu, senior si nedokáže provést elektronickou registraci, přenáší 

se na úřad. 

M. Bednář – jedná se o pilotní projekt, bude se určitě vyvíjet, běžní senioři si budou umět 

využít correnty. 

A. Skácel, F. Novák (zástupce CorCo Sytems a.s.) – reference společnosti, finance 

za zprostředkování pro firmu. 

P. Polášková, G. Macečková, F. Novák (zástupce CorCo Sytems a.s.), M. Bednář, 

L. Holková, R. Ivan – rozjezd podnikání ve více směrech, nabídka koncepčnosti, způsob 

ověřování občanských průkazů, chybovost při ověřování, cíleno pouze na občany s trvalým 

pobytem v obvodu, sběr dat pro úřad, finance pro projekt v zářiovém zastupitelstvu. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 38, proti 0, zdržel/lo se 4. 
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Bylo přijato usnesení č. 0058/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 6 OPR/ZMOb/0001/23 

Hromadný odpis pohledávek 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0059/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 7 OMJ/ZMOb/0020/23 

Uzavření dodatků ke kupním smlouvám k nemovitým věcem v k. ú. Zábřeh nad Odrou, 
ul. Pavlovova a Plzeňská 

P. Polášková, M. Hába (zástupce Ostravské sportovní z.s.), M. Bednář, M. Malcharová – 

korektní chování ke všem, stále se posouvá (posun uzavření smluv – lhůty, sankce), informace 

k vývoji prodeje a prodlužování, nízký nájem x investice do budov a ploch (hřišť) + projektu, 

výstavba parkovacích míst u budovy bývalých jatek (veřejná parkovací místa), geneze vývoje, 

potřebnost investorů, dodržení termínů ze smlouvy. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 38, proti 3, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0060/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 8 OFR/ZMOb/0002/23 

Žádost o sjednání dodatku ke Smlouvě o úvěru s reg. č. 1449/20-120 uzavřené s UniCredit Bank 
Czech Republic and Slovakia, a.s. na předfinancování dotačních projektů pro městský obvod 
Ostrava-Jih 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0061/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 9 OFR/ZMOb/0004/23 

Návrh závěrečného účtu městského obvodu Ostrava-Jih za rok 2022 

P. Polášková – vybírání financí za dřevěné stánky. 
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Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 32, proti 0, zdržel/lo se 10. 

Bylo přijato usnesení č. 0062/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 10 OFR/ZMOb/0006/23 

Návrh na schválení účetní závěrky MOb Ostrava-Jih za rok 2022 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 32, proti 0, zdržel/lo se 10. 

Bylo přijato usnesení č. 0063/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 11 OFR/ZMOb/0003/23 

Návrh na rozdělení volných zdrojů u základního běžného účtu městského obvodu Ostrava-Jih 
a rozpočtových opatření č. 2Z/2023 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2023 

P. Polášková, M. Bednář, M. Langrová, R. Ivan, M. Malcharová – výstavba víceúčelové 

haly (není projekt, radnice uvítá podněty) a evakuačního centra, 2 zubní ordinace, příslib zubařů 

máme (nám. SNP, GCENTRUM, otevření 2. čtvrtletí příštího roku, možnost rozšíření 

do budoucna), zajištění finančních prostředků pro opravu MŠ, MAXIMUS, projekční 

připravenost na rok 2024 (hala Dubina). 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0064/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 12 OFR/ZMOb/0005/23 

Návrh rozpočtových opatření č. 3Z/2023 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2023, 
včetně aktualizace střednědobého výhledu rozpočtu na léta 2024-2026 

M. Jarošková, M. Bednář – požadavek na úpravu usnesení, bod 1) schvaluje 1. rozpočtové 

opatření č. 3Z/2023 (původně 19/2023 číslování z rady). 

Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0065/ZMOb-JIH/2226/4 
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Materiál č. 13 OMJ/ZMOb/0014/23 

Změna hodnoty předaného nemovitého majetku příspěvkovým organizacím, jejichž zřizovatelem 
je statutární město Ostrava, městský obvod Ostrava-Jih 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0066/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 14 OMJ/ZMOb/0017/23 

Nabytí nemovité věci - pozemku v k. ú. Dubina u Ostravy, ul. Horní x Fr. Formana 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0067/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 15 OMJ/ZMOb/0012/23 

Stanovisko k záměru prodeje částí pozemků v k. ú. Hrabůvka, ul. Šponarova 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0068/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 16 OMJ/ZMOb/0013/23 

Stanovisko k záměru prodeje části pozemku v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Staňkova - 
aktualizace 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 39, proti 3, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0069/ZMOb-JIH/2226/4 
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Materiál č. 17 OMJ/ZMOb/0015/23 

Stanovisko k záměru prodeje části pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Dolní 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0070/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 18 OMJ/ZMOb/0016/23 

Stanovisko k záměru prodeje části pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Klegova 

J. Tichánek, M. Langrová, M. Bednář – důvod vydání nesouhlasného stanoviska. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0071/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 19 OMJ/ZMOb/0019/23 

Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbě v k. ú. Zábřeh 
nad Odrou 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0072/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 20 OMJ/ZMOb/0011/23 

Stanovisko k záměru prodeje pozemku v k.ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Dolní 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0073/ZMOb-JIH/2226/4 
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Materiál č. 21 OMJ/ZMOb/0018/23 

Stanovisko k záměru prodeje částí pozemku v k.ú. Hrabůvka, ul. Na Fojtství 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0074/ZMOb-JIH/2226/4 

 

Materiál č. 22 OMJ/ZMOb/0021/23 

Stanovisko k odejmutí pozemků v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Středoškolská 

M. Bednář – materiál nebyl projednán v radě městského obvodu z časových důvodů, politické 

kluby byly informovány. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0075/ZMOb-JIH/2226/4 

 

0F. Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva a organizační záležitosti  

G. Macečková, R. Ivan – nízkoprahové centrum Zábřeh (strategický plán), aktuálně se řeší 

komunitní centrum Dubina (vyšší priorita), řešení krizových situací kolem ubytoven. 

D. Hrabovská, M. Bednář – zrušená MŠ Chrjukinova, příslib vybudování relaxačního centra, 

zájem vybudování komunitní zahrady, zachování prvků ze školky, území nezatíženo 

udržitelností či obdobně – návrh do Participativního rozpočtu či Tvoříme Jih. 

P. Polášková, M. Bednář – řešení jízdních řádů, rekonstrukce ulice V Podhájí – vysoutěžený 

projektant, nutno vykoupit 2 pozemky (území Stará Bělá), SMO informováno, komunikace 

probíhá. 

P. Polášková, O. Šimík – fáze přípravy GIS mapy zimní údržby. 

A. Žídek, M. Bednář – přeprava dětí na školní akce zdarma, zaslán otevřený dopis ředitelů 

škol vedení města (05.06.2023 doručen na MMO), probíhá komunikace mezi MMO a DPO. 

G. Macečková, M. Bednář – ukončení činnosti neziskové organizace útulek pro kočky, 

propagace adopcí zvířat. 

G. Macečková, R. Ivan, A. Žídek – chybějící mužský element ve školkách, možná motivace 

mužů. 
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M. Bednář – veřejnost je informována o činnosti obce prostřednictvím oficiálních 

internetových stránek obvodu, úřední desky, Jižních listů, sociálních sítí a médií. Termín 

příštího zasedání je plánován na 14.09.2023.

 

Závěr 

Protože byly projednány všechny body programu zastupitelstva, M. Bednář zasedání ukončil.

 
 

Usnesení ze 4. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0051/ZMOb-

JIH/2226/4 do č. usnesení 0075/ZMOb-JIH/2226/4 a zvukový záznam jsou nedílnou součástí 

tohoto zápisu. 

 
 
 
 
 
Bc. Martin Bednář 

starosta městského obvodu 

Ostrava-Jih 

 

 

 

Zapsala:  Bc. Renata Štroblíková 

datum:    21.06.2023 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

Mgr. Arnošt Žídek     Jan Tichánek 

datum:       datum:  


